
Navrhuji přejmenování odborných komisí na odborné sekce především ze 2 důvodů: 
 
1. je to modernější, "sekční šéf" zní lépe než "komisař", který navíc konotuje s komisařem 
rudým, policejním nebo evropským. 
 
2. také by to mohlo konotovat s tím, že něco odborného se vyprodává v komisi, a to si zajisté 
žádná stávající komise nepřeje. 
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